
Protokoll for vid ordinarie fiskestamma for Orealvens 
fiskevardsomrade den 14 april 2024 i Ore. 

Motet inleddes med att 2 representanter fran Lansstyrelsen informerade om 
det pagaende arbetet med att renovera och aterstalla Orealven till sin 
ursprungliga utformning samtidigt som man graver och gor nya lekplatserfor 
lax och oring langs hela alven. Ett omfattande arbete som ska paga till 2026 dar 
Orealven ar en alv av fem alvar i Norrland. Dessutom informerade man om hur 
elfisket efter lax och oringsyngel gatt. Det som var besynnerligt var att man pa 
de tre senaste aren inte hittat nagot 3-arigt oringyngel. Atevandandet av oring 
har se senaste aren varit oroande daligt. Att statistiskt bevisa aniedningen har 
inte gatt att gora. Dock var manga overens om att den stora industriella 
bottentralningen som pagar i Ostersjon kommer att gora att kustfisket liksom 
uppvandring av oring och lax minskar. 

1. Narvarande deltagare vid motet var 23 st. 

2. Stamman faststalld dagordnlngen. --̂  ^ 

3. Till motesordforande valdes Bo Sundqvist och till sekreterare Sigge Dellbro. 

4. Till justerare valdes Anders Arvidsson och Leif Berggren. 

5. Kallelse till stamman godkandes. 

6. Verksamhetsberattelsen foredrogs och stamman beslot att med 
godkannande lagga den till handlingarna. 

7. Revisionsberattelsen foredrogs och godkandes. 

8. Stamman gav styrelsen ansvarsfrihet for det gangna verksamhetsaret. 

9. Inga framstallningar fran styrelsen eller motioner fran delagarna foreslogs. 

10. Arvode till styrelsen skall utga till 15.000 kr for 2024. Fordelning av arvode 
inom styrelsen bestams vid ett senare styrelsemote. Revisor ersatts med 600 kr 
da en post dar ar vakant. Bilersattning vid moten och sammankomster ersatts 
med 25 kr per mil. Nar styrelseledamot eller medlem deltar I moten eller 
liknande for fiskevardsomradets rakning utgar ersattning for forlorad 
arbetsinkomst. 



11. styrelsens budgetforsiag for 2024 godkandes av stamman. 

Intakter 

Forsalda fiskekort 220.000:-

Rantor 20.000:-

Utgifter 

Utplantering 120.000:-

Forvaltning _ : 30.000:-

Skotsel vindskydd, vandringsled m.m. 90.000:-

Bidragtill vagar 30.000:-

Fisketillsyn 20.000:-

Ovrigt 10.000:-

Summa: 300.000:-

12. Val av styrelseledamoter for 2 ar framat: 

Ordforande: Bo Sundqvist 1 ar 

Nyval: Stefan Lindqvist 2 ar 
Omval: Mats Nygren 2 ar 

Jan Algotsson 2 ar 
Eriand Johansson 2 ar 
Erik Alfredsson 1 ar 
Thomas Eriksson 1 ar 

Suppleanter: Torbjorn Nyberg 2 ar 
Anders Jakobsson 2 ar 
Karl-Gosta Forsberg 1 ar 
Ulrik Helgesson 1 ar 
Ake Albertsson 2 ar 
Joakim Bergman 2 ar 



13. Val av revisorer Sigge Dellbro 
Sven Helmersson 

Val av valberedning Bo Eriksson 
Vakant 

14. Stamman beslutade om foljande fiskekortsprlser for 2024. 

Hela alven Dygnskort Veckokort Arskort 
100 kr 400 kr 1.200 kr 

Vecko- och arskort galler familj bestaende av en vuxen + barn 15 ar och yngre. 
Skolklasser far fiska pa 1 st dygnskort utskrivet av lararen. 

Fisketider: if ^ 

Lax, oring och harr ar tillatet fran 18 maj till 15 sept. ' 
Oring aven tillaten fran havet till E4 bron fran 1 nov. till arets slut. 

15. Stamman beslutade att delagarna far fiska i enlighet med tidigare beslut, 
med samma regler som galler for fiske med normala fiskekort. 

16. Stamman beslutade foljande: Laxforsen i Torrbole fiskefbrbud hela aret, 50 
m uppstroms laxtrappan och 150 m nedstroms forsens slut. Vid Haknasfallet 
fiskefbrbud 50 m uppstrbms i linje med fallet. Vid fiskevandringsvagar i Storfors 
och dammen i Agnas galler fiskefbrbud 100 m nedstroms och 50 m uppstroms. 

Fiske efter gadda och abborre far fiskas fran havet till Backmanslarns norranda 
med speciellt familjekort som kbpes fbr 100 kr/ar gallande hela familjen. 

17. Stammoprotokoll utskickas till styrelseledamoter, valberedning och infores 
pa hemsidan. Aven suppleanter kallas till styrelsembten. 

Ovriga fragorvad galler fisket: ' 

Styrelsen har mbjiighet att infbra kontrollavgift om fiskare bryter mot 
Fiskevardsomradets regler. 

Styelsen ar befullmaktigad att infora regler fbr krokstoriek, sjunklinor och andra 
redskap fbr att minimera ryckfiske. 



18. Ovriga fragor. 

Bo Eril<sson vackte fragan vid stamman om den framtida styrelsen utformning 
vad galler ledamoter. Som det ar i dagslaget sa bestar styrelsen med 
suppleanter enbart av man i ovre medelaldern och mera dartill. Han liksom 
ovriga vadjade till alia narvarande att forsoka intressera yngre personer for 
deltagande i fiskevardsforeningen. Sedan tyckte de narvarande ocksa att det 
vore onskvart med kvinnligt deltagande pa nagon styrelsepost kommande ar sa 
att foreningen blir mer som en forening borde vara. Vakanta poster som maste 
tillsattas senast vid nasta arsstamma ar sekreterare, revisor och ledamot i 
valberedningen. 

19. Avtackning. 

Ordforande Bo Sundqvist ville saga ett stort tack till avgaende kassoren Sven 
Helmersson som i manga ar varit en aktiv deltagare i styrelsen. Forslaget fran 
Bo ar att Sven far sjalv vaija vilken present han vill ha och att 
fiskevardsforeningen star for den kostnaden. 

Vid protokollet: ^ — _ 

Sigge Dellbro • ' -

Justeringsman: 

Anders Arvidsson Leif Berggren 


